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Arizant International


10393 West 70th St.


Eden Prairie, Minnesota 55344   USA


Contact: Ronald P. Geisler, Regional Manager-International


Tel: +49-171-2114498


Fax: +49-2131-940966


Email: rgeisler@arizant.com

Internet: http://www.arizant.com

Bair Hugger( therapy

[image: image1.wmf]Dr. Scott Augustine developed Bair Hugger forced-air warming units and disposable warming blankets after observing that patients often came out of surgery uncomfortably cold.

Clinical research has shown that even mild hypothermia in the perioperative period (immediately before, during and after surgery) has significant negative outcomes. Maintaining perioperative normothermia (a core body temperature of 37˚C, or 98.6˚F) lowers mortality rates, minimizes the incidence of postoperative wound infections and myocardial infarction, reduces the use of blood products and shortens hospital length of stay. Clinical studies also show that core body temperatures can drop significantly over the course of even short surgical procedures.

Because of this mounting evidence, forced-air warming has become the standard of care in managing the core body temperature of surgical patients.

Ranger( blood/fluid warming system

Warming infused fluids help maintain a patient’s core body temperature. 
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The Ranger blood/fluid warming system uses SmartHeat™ technology to effectively warm fluids, helping maintain surgical normothermia. The Ranger system’s SmartHeat technology uses a dry heat method to warm fluids as they pass through the unit. In developing the Ranger system, Arizant Healthcare addressed a common problem among other dry heat fluid warmers — erratic warming caused by the tendency to overheat or underheat infused fluids when flow rates change rapidly. 

The Ranger system is optimized for responsiveness and maximum heat transfer along the entire range of flow rates, from routine to trauma infusions.

Arizant International ist der Entwickler der wärmenden “Bair Hugger Therapie”, einer gängigen Behandlung, die die Körperkerntemperatur von Patienten, die operiert wurden, regelt. Diese Therapie hilft mit fremdbelüfteten Wärmegeräten/Wärmeeinheiten und Einwegwärmedecken  Patienten, die aus Operationen unterkühlt herauskommen. Diese Technologie verwendet geschickt Hitze, um wirksam Flüssigkeiten zu erwärmen und die Normothermie aufrechtzuerhalten. Sie benutzt trockene Wärme, um die Flüssigkeiten zu erhitzen, wenn sie durch die Einheiten fliessen. Klinische Studien haben gezeigt, dass die Körperkerntemperatur enorm abfallen kann im Verlauf selbst kurzer operativer Eingriffe. Diese Produkte helfen die Todesrate zu reduzieren und verringern das Auftreten von Wundinfektionen und Herzinfarkten nach Operationen, reduzieren die Notwendigkeit von Bluttransfusionen und verkürzen die Länge von Krankenhausaufenthalten.
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 BioMed Diagnostics, Inc.


1388 Antelope Road


White City, Oregon 97503   USA


Contact:  Shari Zelman, Sales Manager


Tel: +1-541-830-3000

Fax: +1-541-830-3001


Email: info@biomeddiagnostics.com



Internet: www.biomeddiagnostics.com

BioMed Diagnostics, Inc. manufactures and markets "gold standard" in vitro diagnostic products for the detection of infectious diseases and fungi in the human clinical, veterinary and industrial markets since 1989.  The company is registered with the US FDA and licensed by the State of California.
BioMed’s proprietary product formats (InPouch™, InTray™ and PetriSeal™) are simple, sensitive and specific. They combine inoculating, transporting and testing in a single device. These tests do not require expensive laboratory equipment or advanced technical training.
BioMed Diagnostics stellt qualitative hochwertige IVD-Produkte zum Testen auf Infektionskrankheiten und Pilze für die Humanmedizin, Tiermedizin und industrielle Märkte her.  BioMed’s geschützte Marken ImPouch ™, InTray ™ und PetriSeal ™ sind einfach in der Handhabung und sprechen gut and spezifisch an. Sie kombinieren Inokulieren, transportiern und testen in einer einzigen Einheit. Diese Tests benötigen keine weiteren teueren Laborgeräte oder ausgiebiges technisches Training.

CIS Biotech, Inc. 


520 Emory Circle


Atlanta, Georgia 30307   USA


Contact: Robert. R. Rhinehart, Chairman and CEO


Tel: +1-404-371-9106


Fax: +1-371-371-8051


Email: rrhinehart@msn.com


Internet: www.cisbiotech.com
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 Blood assays for risk assessment of stroke and epilepsy.  

Blutassays zur Risikobewertung der Anfälligkeit für Schlaganfall und Epilepsie.

 

 

Erchonia Medical, Inc.

 4751 E. Indigo

Mesa, Arizona 85205    USA

Contact: John Shanks, Production Manager 



    Debra Engolia, IP Manager


Tel:  +1-480-633-3129


Fax: +1-480-545-2784

Email: jshanks@erchonia.com



dengolia@erchonia.com


Internet: www.erchonia.com

Therapeutic Low Level Laser Devices

Erchonia Medical manufactures and distributes biomedical low level lasers.  Our devices come in a variety of configurations from a single one color constant wave diode model to numerous multiple color, multiple variable hertz diodes.  Erchonia's low level lasers are used in all branches of the health care industry from Chiropractic to Cosmetic Surgery, for applications in pain management, wound healing and sports medicine. 

Seeking a distributor.

Low Level Laser (LLL) Therapie:

Erchonia Medical produziert und verkauft Lasergeräte für die Low Level Laser (LLL) Therapie. Verschiedene Konfigurationen werden angeboten, von einfarbigen Konstantwelldiodenlasern bis hin zu verschiedensten multifarbigen variablen Hertzdioden. Erchonias Low-Level-Laserlicht wird in allen medizinischen Bereichen eingesetzt, wie z.B. bei der Chiropraktik, plastischen Chirurgie, chronischen Schmerzzuständen, Hauterkrankungen und Wundheilung, Sportmedizin und orthopädischen und akuten allgemeinen Erkrankungen wie Bronchitis, Sinusitis, Mittelohrentzündung, Herpes labialis, Akne usw.
Distributor gesucht.
 


Novare Surgical Systems Inc. 

10440 Bubb Road, Suite A

Cupertino, California 95014   USA

Contact: Kerry Pope, President and CEO

Tel: +1-408-350-9912

Fax: +1-408-873-3167

Email: kpope@novaresurgical.com

Internet: www.novaresurgical.com

Novare Surgical Systems, Inc. (Novare) was founded in 1999 to develop, manufacture and market an innovative new line of Atraumatic surgical clamps, designed by Dr. Thomas J. Fogarty. This family of products has expanded the use of Atraumatic clamping in cardiovascular, vascular and general surgery. In 2002, Novare introduced the Enclose Anastomosis Assist Device, which provides a stable, bloodless field designed specifically to obviate the need for partial clamping during proximal anastomosis in coronary artery bypass (CABG) procedures. Endolink, Novare’s next product series includes fully articulating hand-held minimally invasive instruments designed to mirror the surgeon’s hand direction and wrist movements with full range of motion. The Endolink articulating technology is integrated into devices routinely used in minimally invasive surgical procedures. 

Novare entwickelt, produziert und vertreibt seit 1999 chirurgische Klammern, atraumatische Klammerungen für die Gefäss-, Venen- und allgemeine Chirurgie und eine Reihe innovativer handlicher Instrumente für die minimal-invasive Chirurgie, die mit einer kompletten Bewegungsfunktionen die Handrichtung und Handgelenksbewegungen des Chirurgen spiegeln. Die gelenkige Endolink-Technologie wird in Instrumente integriert, die routinemässig für minimal-invasive Eingriffe benutzt werden.

SENCOR

7900 International Drive, Suite 305

Bloomington, Minnesota 55425   USA

Contact: Carmen Canessa, CEO

Tel: +1-952-854-7175

Fax: +1-952-854-7468

Email: Carmen.canessa@sencorsoft.com

Internet: www.sencor.com
[image: image6.jpg]The Power to Manage
Your Digital
Radiology
Images
...Made Simple





SENCOR’s medical products provide scalability and automation.  Standards-driven and DICOM-compliant, SENCOR products easily interoperate with any new or existing healthcare infrastructure.

1.PACS Archive:  Store, query and retrieve digital radiology images.   Affordable as a single-acquisition storage repository or the PACS archive for a multi-hospital network.  

2.  Disaster Recovery:  An automated, cost-effective method to maintain another copy of one’s images for a disaster recovery. 

3.  DICOM Router: Automate the transfer of images based on the tags or time of day.  Also works as a method to consolidate these connections.  

4.  DVD/CD Creation: Automatically create and label discs for referring physicians.

5.  Web Viewer: Referring physicians are able to safely and securely view images for their patients using a web browser.

6.  Mobile Imaging: Transfer data easily from your coach to the facility.  

Die SENCOR-Produkte bieten Skalierbarkeit und Automatisierung. Die Produkte sind standardisiert und DICOM-konform zur einfachen Integration in beliebige neue oder bestehende Infrastrukturen des Gesundheitswesens.

1. PACS Archiv:  Zum Sammeln, Abfragen und Wiederfinden von digitalen Röntgenbildern.  Kostengünstig als Einmal-Archiv oder als Krankenhausnetzwerk. 

2. Erste Hilfe bei Abstürzen: Eine kosteneffiziente, automatisierte Methode zum Anfertigen von Bildkopien für den Störungsfall.

3. DICOM Router: Automatisiert den Bildtransfer nach Markierungen oder Tageszeit. Ist auch als Methode zur Konsolidierung beider geeignet. 

4. DVD/CD Erstellung: Automatische Erstellung und Etikettierung von Disketten überweisende Ärzte.

5. Web Viewer: Überweisende Ärzte können sicher über einen Webbrowser Bilder für ihre Patienten ansehen.

6. Mobile Bildgebung: Einfacher Datentransfer.

Southwest Medical Corporation

21900 E. 96th Street

Broken Arrow, Oklakoma 74014    USA

Contact: Mr. Ben Holloway, Sales Support

Tel: +1-918-254-4080

Fax: +1-918-254-7353

Email: ben@swmedical.com
Internet: www.swmedical.com
Southwest Medical Corporation specializes in sales and service of remanufactured medical equipment across all departments of hospitals and surgery centers. Specifically at this year’s MEDICA, they would like to highlight remanufactured CT systems and surgical equipment to European markets. End-users are hospitals, surgery centers and physician practices. Top 3 targeted markets are Turkey, Austria, and Czech Republic.

Southwest Medical Corporation ist auf Verkauf und Service von wiederaufbereiteten Medizingeräten quer durch alle Fachabteilungen spezialisiert. Auf der diesjährigen MEDICA will das Unternehmen vor allem überholte CT-Systeme und chirurgische Geräte in die europäischen Märkte vermarkten.  Endabnehmer sind Krankenhäüser, Ambulanzen und Arztpraxen. Besonders interessant sind für Southwest Medical im Moment die 3 TOP Abnehmermärkte Türkei, Österreich und die Tschechische Republik.

VNUS Medical Technologies, Inc.

5799 Fontanoso Way

San Jose, CA 95138   USA

Contact:  Ms. Renee J. Dette, Tradeshow Planner


Tel:  +1-408-360-7201


        +1-408-690-6225 (mobile)


Fax: +1-408-365-8480

Email: rdette@vnus.com


Internet: www.vnus.com
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VNUS Medical Technologies is a proven leader in the minimally-invasive treatment of venous reflux.  The VNUS Closure System is a system which combines a proprietary radiofrequency (RF) generator with a family of disposable catheters in order to occlude diseased veins using a temperature-controlled RF energy.  With VNUS ClosurePlus, Closure RFS, and ClosurePlex catheters, physicians are able to treat incompetent saphenous, perforator, and tributary vessels with minimal post-operative pain and bruising.  Countless randomized multi-center clinical studies published, with 5-year follow-up results, verify the effectiveness and durability of this product.   

VNUS Medical Technologies ist ein Marktführer bei der minimal- invasiven Behandlung von venösem Rückfluss. Das VNUS Verschluss System ist ein System, welches einen geschützten Radiofrequenz (RF)-Generator mit einer Vielzahl von verfügbaren Kathetern verbindet, um kranke Venen mit temperaturkontrollierter RF-Energie zu verschliessen. Mit VNUS Closure Plus, Closure RFS, und ClosurePlex-Kathetern, können Ärzte verborgene, perforierte und zufliessende Blutgefässe mit minimalen nachoperativen Schmerzen und  Prellungen behandeln. Viele randomisierte multizentrische klinische Studien bestätigen die Effektivität und Haltbarkeit dieses Produkts.
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